



**Master K Asia Pacific Limited (Master K)** is a subsidiary of Arpege Master K S.A.S.(AMK). AMK established in 1987, which is a dominant European company located in Lyon, France and specializes in industrial weighing solutions. Master K strives to provide the most innovative and cost-effective weighing solution to our customers to enhancing their productivity and profitability.

**万特佳亚太有限公司『万特佳』**是一家位于法国里昂的欧洲著名公司Arpege Master K S.A.S.(AMK)的子公司。AMK公司成立于1987年，专注于工业称重解决方案。万特佳力求为客户提供先进、成本效益大的称重解决方案，增强客户的生产效率和收益。

### Smart Bin Scale



- Application for waste management
- All-In-One Weighing Indicator with smart card identification
- Build-in Bluetooth 4.0 & USB for data upload thru Cloud as Big Data Analysis
- User Friendly Keypad, only 4 keys (Set - Up - Down - Print/Enter)
- IP65 Stainless Steel casing for considering of Garbage storage condition

### Smart Trolley Scale With QR Code Version



- 应用于垃圾分类和收费管理
- 一体式称重仪表带智能识别身份卡
- 内置蓝牙4.0和USB，可将数据上传云端，进行大数据分析
- 界面操作简单，仅4个按键 (Set - Up - Down - Print/Enter)
- IP65不锈钢显示器，适用于垃圾环境系统

### FT-AERO Baggage Scale Indicators



- Dedicated to baggage weighing application
- Two indicators "sharing" the same scale
- Ethernet port
- More I/O - 4 Inputs/4 Outputs
- Digital/Analog Load cell compatible
- User friendly display to indicate weight progress with bar graph and multi-language selection
- 应用于机场行李称重
- 两个仪表“共享”称重设备
- 以太网端口
- 更多的I/O介面 - 4个输入/4个输出介面
- 兼容数字型/模拟型传感器
- 显示屏以条形图指示重量进度，并备有3种语言选择

#### CHARACTERISTICS 一般特性

| Model               | Smart Bin Scale | Smart Trolley Scale |
|---------------------|-----------------|---------------------|
| Capacity            | 500kg           | 150kg               |
| Graduation          | 200g            | 50g                 |
| Waterproof level    | IP65            | IP65                |
| Wireless technology | Bluetooth 4.0   | Bluetooth 4.0       |

#### CHARACTERISTICS 一般特性

|                                |  |
|--------------------------------|--|
| Maximum precision of weighing  | 6000 scale divisions in accordance with standard EN45501: 2015/OIML R76-1:2006/Class III |
| Minimum division input voltage | 0.5µV for 5 V power supply   |
| Measurement rate               | 50-990 measurements per second   |

### Weighbridge Total Solution

